
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

rendkívüli, nyilvános üléséről 

 

Az ülés helye:  Bicske Városháza I. emeleti díszterem 

   Bicske, Hősök tere 4. 

 

Az ülés időpontja: 2025. február 27. (csütörtök) 08.02 óra 

 

Az ülésen megjelent bizottsági tagok: 

 

Börcs Antal    bizottság elnöke 

Csonka István   bizottsági tag 

Szabó Bence   bizottsági tag 

Varga Györgyné   bizottsági tag 

Iványi Ferenc Tivadarné bizottsági tag 

 

Az ülésen távollévő tag:  

_ 

 

Az ülésre meghívást kapott és megjelent személyek: 

Bálint Istvánné                       polgármester 

Fritz Gábor    jegyző 

Vandlikné Lengyel Edit aljegyző 

Takács György                      Műszaki Iroda vezetője 

Molnár Enikő   Pénzügyi és Költségvetési Iroda vezetője 

Csiszár-Majorosová Réka ügyintéző 

Furka Angéla   ügyintéző 

Brunner Blanka  ügyintéző, jegyzőkönyvvezető 

Gábor Zoltán   pályázó 

Malatinszky Pál  pályázó 

Szabó Attila   pályázó 

Varga József Sándor  pályázó 

 

Börcs Antal tisztelettel köszönt mindenkit a Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 2025. 

február 27. napi rendkívüli, nyilvános ülésén. Megállapítja, hogy az ülés szabályszerűen került 

összehívásra és 5 fővel határozatképesek. A napirendi pont elfogadását teszi fel szavazásra. 

Kéri, aki a kiküldött napirendi pontot elfogadja, az jelezze. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

Az elfogadott döntés: 

A Bizottság 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottsága 

15/2025. (II.27.) HATÁROZATA 
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A 2025. február 27. napján megtartott rendkívüli, nyilvános ülés napirendjének elfoga-

dásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottsága 

a 2025. február 27. napján megtartott rendkívüli, nyilvános ülésének napirendjét az alábbiak 

szerint fogadja el: 

 

1. A Bicskei Gazdasági Szervezet intézményvezetőjének kinevezéséről 

Előterjesztő: polgármester 

 

 

Határidő: 2025. február 27. 

Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 

 

 

Börcs Antal felkéri Csonka Istvánt jegyzőkönyv-hitelesítőnek. Kéri, aki ezzel egyetért az je-

lezze. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

Az elfogadott döntés: 

A Bizottság 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottsága 

16/2025. (II.27.) HATÁROZATA 

 

A 2025. február 27. napján megtartott rendkívüli, nyilvános ülés jegyzőkönyv-hitelesítő-

jének megválasztásáról 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottsága 

Csonka Istvánt megválasztja jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 

 

 

Határidő: 2025. február 27. 

Felelős: Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság elnöke 

 

1. napirendi pont: A Bicskei Gazdasági Szervezet intézményvezetőjének kinevezéséről 

(13. sz. előterjesztés) 

 

Börcs Antal megkéri jegyző urat, hogy az előterjesztés tartalmát ismertesse röviden a bizottság 

tagjaival. 

 

Fritz Gábor elmondja, hogy jogszabályi kötelezettségnek eleget téve a képviselő-testület kiírta 

az álláspályázatot. A nyitva álló határidő 2025. január vége volt. A bizottságnak és a képviselő-

testületnek az elbírálásra nyitva álló határidő 2025. február 28. napja. Négy pályázó jelentke-

zett, akiknek a pályázati anyaga megfelel a pályázati kiírásban előírt formai és tartalmi köve-

telményeknek. 
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Börcs Antal köszöni szépen a tájékoztatást. Megnyitja a napirend felett a vitát. Elsőként Gábor 

Zoltán pályázót fogják meghallgatni. 

 

8:03 órakor Gábor Zoltán megérkezik a terembe. 

 

Börcs Antal üdvözli Gábor urat a bizottsági ülésen. Kéri a pályázót, hogy a benyújtott pályázati 

anyagából vagy azt kiegészítve emeljen ki olyan részeket, amelyeket fontosnak tart velük meg-

osztani.  

 

Gábor Zoltán köszöni szépen a lehetőséget. Elmondja, hogy a tanulmányait gépészmérnök-

ként kezdte, másoddiplomáját műszaki menedzser szakon szerezte meg. A Honvédségnél kez-

dett el foglalkozni ingatlan üzemeltetéssel. Volt szerencséje ennek a területnek minden pers-

pektívájával foglalkozni. Először a megrendelői oldallal ismerkedett meg a Magyar Honvéd-

ségnél és később eljutott odáig, hogy átkerült az ellenőrzési oldalra a HM Védelemgazdasági 

Hivatalnál. 2018-ban átkerült a HM EL Zrt.-hez, ahol a megrendelők munkáit hajtotta végre. 

Az üzemeltetés/kivitelezés minden oldalára rálátást kapott. Különböző méretű projektekkel 

foglalkozott. A legnagyobb projekt az közel 40-45 ingatlan üzemeltetése volt. 2015-től 2018-

ig a déli határvédelmi zár megépítésekor, körülbelül 200 km határszakasz üzemeltetésével bíz-

ták meg. Itt hozzávetőleg 25 ingatlant kellett párhuzamosan üzemeltetni. 2020 után átkerült a 

Nébih-hez, ahol az infrastruktúra üzemeltetési főosztályt, valamint a gépjármű csoportot ve-

zette. Körülbelül 200 gépjárműből álló flottát üzemeltetett. Ezeken kívül hozzá tartozott még a 

munka- és tűzvédelem, a karbantartás, üzemeltetés és a takarítási feladatok is. A feladatok ál-

lami összevonását követően, 2025. februárjától véget ért ott a munkája. Jelenleg műszaki me-

nedzserként dolgozik egy szállodában. Ha úgy dönt a testület, hogy neki szavaz bizalmat, akkor 

pár napon belül tud kezdeni. 

 

Börcs Antal köszöni szépen a tájékoztatást. Ismerteti, hogy a bizottság kérdéseket fog feltenni 

a pályázónak. Első kérdés: Köztudott, hogy a Bicskei Gazdasági Szervezet az önkormányzattal 

kötött megállapodási szerződés alapján végzi a közfeladatait, melyek közül az egyik legfonto-

sabb a közutak karbantartása. A pályázó szerint egy ilyen feladat elvégzésében mi okozza a 

legnagyobb problémát. 

 

Gábor Zoltán válaszul közli, hogy a pénz jelenti a legnagyobb kihívást. Fontosnak tartja a 

priorizálást és ebben a döntéseket a vezetőséggel kell meghozni. Mindig azokat az utakat he-

lyeznék előtérbe, amik valamilyen körülmények miatt kiemelkedőek a város szempontjából. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy amennyiben a képviselő-testület őt bízza meg az intézményvezetői 

feladatokkal, mi a legsürgősebb intézkedés, amit meg kellene tennie. 

 

Gábor Zoltán elmondja, hogy elsősorban igyekezne minél hamarabb átlátni a BGSZ gazdasági 

helyzetét, illetve az itt dolgozók feladatköreit. Ezután a megfelelő munkakörülmények biztosí-

tása következne. Sok helyen azt tapasztalja, hogy ezek az elmaradások nagyösszegű bírságok 

kifizetését eredményezik. Fontosnak tartja a költségvetés egyensúlyának megtartását a kiadási 

és a bevételi oldalon, hiszen ezzel is jól működővé lehet tenni egy céget. 
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Iványi Ferenc Tivadarné kérdezi, hogy a tevékenységek végzése során milyen kapacitási ne-

hézségek merülhetnek fel a jelenben, illetve a jövőben. 

Gábor Zoltán válaszul közli, hogy a szakemberhiány itt is jelen lehet, így elsősorban erre kell 

megoldást találni. Fontosnak tartja még a lakossággal való kapcsolattartást, a tájékoztatásukat, 

mert ha időben és megfelelően vannak tájékoztatva, azzal sok problémát el lehet kerülni. 

Csonka István kérdezi, hogy van-e az intézménynek olyan tevékenysége, ami nehézségekbe 

ütközhet, és ha van, mi lehet arra a megoldás. 

Gábor Zoltán elmondja, hogy feladatának érzi az eddig megkötött szerződések áttekintését és 

a javaslattételt azok módosítására, annak érdekében, hogy költséghatékonyabbá lehessen tenni 

a rendszert. Úgy gondolja, hogy nincs olyan probléma, amit ne lehetne megoldani. 

Börcs Antal kérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése. Nem lát jelentkezőt, így a meghall-

gatás véget ér. Megkéri Gábor urat, hogy fáradjon ki a teremből. 

8:17 órakor Gábor Zoltán elhagyja a termet. 

8:18 órakor Malatinszky Pál megérkezik a terembe. 

Börcs Antal üdvözli Malatinszky urat a bizottsági ülésen. Kéri a pályázót, hogy a benyújtott 

pályázati anyagából vagy azt kiegészítve emeljen ki olyan részeket, amelyeket fontosnak tart 

velük megosztani.  

 

Malatinszky Pál válaszul közli, hogy a pályázati anyaga kellően leírja az érdeklődési körét, 

illetve a munkatapasztalatát, amit eddigi élete során megszerzett. Úgy gondolja, hogy minden 

munka helyben dől el, a helyi sajátosságok figyelembevételével fog érvényesülni. Igyekszik 

minél szélesebb ismeretkörre szert tenni. Véleménye szerint az ember egész életében tanul. Is-

merteti, hogy rengeteg terve van, melyek közül kiemeli a győri Széchenyi István Egyetemen az 

útfenntartási főiskolai szak elvégzését, illetve Debrecenben szeretne majd egyetemi végzettsé-

get szerezni és későbbiekben akár a doktori fokozatig is eljutni. Elsődlegesen azonban olyan 

szakirányokat szeretne még elvégezni, amik városüzemeltetéssel, fejlesztéssel, urbanisztikával 

foglalkoznak. 

 

Börcs Antal köszöni szépen a tájékoztatást. Ismerteti, hogy a bizottság kérdéseket fog feltenni 

a pályázónak. Első kérdés: Köztudott, hogy a BGSZ az önkormányzattal kötött megállapodási 

szerződés alapján végzi a közfeladatait, melyek közül az egyik legfontosabb a közutak karban-

tartása. A pályázó szerint egy ilyen feladat elvégzésében mi okozza a legnagyobb problémát. 

 

Malatinszky Pál elmondja, hogy szerencsés helyzetben érzi magát, mert önkormányzati kép-

viselő is volt, illetve városüzemeltető igazgató is volt, ahol körülbelül kétszer akkora működési 

területet tartottak fenn, mint Bicske egész működési területe. A legelső problémának a finan-

szírozást látja, hiszen mindenhol elvonások vannak. Az urbanizáció káros hatásának tartja azt, 

hogy ha valamit jól csinálnak, akkor onnantól kezdve az lesz az alapvető társadalmi elvárás, és 

nem fogadják el az olyan munkavégzést, ami esetleg nem éri el az elvárt szintet. Másik problé-

mának, nehézségnek a meglévő szakembergárda megtartását, ösztönzését, illetve a megfelelő 



 

5 

 

szakemberek alkalmazását tartja, mert a piaci helyzet miatt az önkormányzatok hátrányban van-

nak. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy amennyiben a képviselő-testület őt bízza meg az intézményvezetői 

feladatokkal, mi a legsürgősebb intézkedés, amit meg kellene tennie. 

 

Malatinszky Pál válaszul közli, hogy egy állapotfelmérés szükséges, mert egy külső szerve-

zetből, struktúrából érkezőként információkra van szüksége. Első lépésként a polgármester, az 

alpolgármester, a jegyző és a képviselők meghallgatása, annak érdekében, hogy ők milyen 

problémákat, fejleszteni való területeket érzékelnek. Szükségesnek tart egy gazdasági átvilágí-

tást is az átvételnél, ami függ attól is, hogy az önkormányzat mennyire tartja kontroll alatt a 

szervezetet. Ha nagyobb a kontroll, akkor elsődlegesen elegendő egy adatkérés. Ha a kontroll 

kisebb, akkor véleménye szerint egy átfogóbb átvizsgálásra is szükség van. Úgy gondolja, aki 

külsősként érkezik, az szerencsésebb helyzetben van, mert fel tudja rázni a meglévő, alvó struk-

túrát. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné kérdezi, hogy a tevékenységek végzése során milyen kapacitási ne-

hézségek merülhetnek fel a jelenben, illetve a jövőben. 

 

Malatinszky Pál véleménye szerint az üzemeltetés van a városért. Ha van valami cél, akkor 

meg kell nézni hogyan lehetne azt elérni. A megfelelő ütemterv kialakítása, a priorizálás, a 

társadalmi egyeztetések rendkívül fontosak a felmerülő problémák kezelésére. 

 

Csonka István kérdezi, hogy van-e az intézménynek olyan tevékenysége, ami nehézségekbe 

ütközhet, és ha van, mi lehet arra a megoldás. 

 

Malatinszky Pál úgy gondolja mindenre van megoldás, ezért is említette előbb az ütemtervet, 

a szakaszolást. Azért vannak, hogy biztosítsák a város működését. Ha probléma merül fel, akkor 

minden erőt oda kell csoportosítani, ehhez akár külső erőket is be kell vonni. Nem tud olyat 

elképzelni, amit ne lehetne megvalósítani, csak az idő és az anyagi lehetőségek szabhatnak ha-

tárt. 

 

Bálint Istvánné szeretné megköszönni ezt a beszélgetést, mert az elhangzottak megerősítették 

abban, hogy a város jó úton halad. Úgy gondolja, szerencsés volt az a polgármester, aki mellett 

képviselőként tevékenykedett, mert úgy látja, hogy teljes mértékben két lábbal áll a földön és a 

valóságot látja. Kiemeli Malatinszky úr által elmondottakat, miszerint az emberek a jót egy idő 

után teljesen természetesnek veszik. Véleménye szerint a másik problémát az is okozza, amikor 

a képviselő-testületben nincs meg az egység, mert akár politikai haszonszerzés céljából, akár 

más célból valaki mindig az ellenkezőjét akarja annak, mint ami a közös érdek. 

 

Malatinszky Pál elmondja, hogy egy városüzemeltető igazgató akkor tud dolgozni, ha támo-

gatják a munkájában, mert ha ez nem valósul meg, akkor nem tud megfelelően működni. A 

városüzemeltetés sikerességéhez az is hozzátesz, ha minél több civil program szerveződik, ami-

nek keretében a közösségek le tudják venni a terhet a városüzemeltetésről akár egy szemétsze-

dés, akár egy tiszta udvar program keretében. 
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Börcs Antal kérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése. Nem lát jelentkezőt, így a meghall-

gatás véget ér. Megkéri Malatinszky urat, hogy fáradjon ki a teremből. 

 

8:41 órakor Malatinszky Pál elhagyja a termet. 

 

8:42 órakor Szabó Attila megérkezik a terembe. 

 

Börcs Antal üdvözli Szabó urat a bizottsági ülésen. Kéri a pályázót, hogy a benyújtott pályázati 

anyagából vagy azt kiegészítve emeljen ki olyan részeket, amelyeket fontosnak tart velük meg-

osztani.  

 

Szabó Attila köszöni szépen a lehetőséget. Bicskei születésűként mindig fontosnak tartotta a 

város fejlesztését. 2007-ben végezte el a Károly Róbert Főiskolán az agrármérnöki szakot tele-

pülésfejlesztési szakirányon. Ezen a szakirányon szerezte meg a mesterdiplomáját is 2021-ben. 

2017-ben a Bicske Városi Tanuszoda intézményvezetője lett. Első lépésként kiépítette a tan-

uszoda közösségi oldalát, ahol a lakosság tájékozódhat a különböző programokról. Úgy gon-

dolja ez egy jó lépés volt, mert ez lehetővé tette, hogy a tanuszodát minél többen megismerhes-

sék, ami már a vendéglétszámon is megmutatkozik. Ezt követően a büfészolgáltatást állandósí-

totta, amit elengedhetetlennek tart egy ilyen közösségi téren. A kerékpár kölcsönzés keretében 

20 darab kerékpárt vásároltak, ami népszerű szolgáltatássá vált. Edzőtermet nyitottak a felső 

emeleten, ahol korábban kihasználatlan helyiség volt. Ez szintén jó döntésnek bizonyult, mert 

a mai napig rengetegen látogatják. Úgy gondolja, hogy ezekkel a lépésekkel a tanuszoda olyan 

szintre lépett, hogy a jövőben meg kell fontolni a bővítéseket is. 2023-ban átvette a BGSZ ve-

zetését. Az átvétel után egyből a fejlesztéseken gondolkodott, mert itt is azt tapasztalta, hogy 

nem fejlődött a szervezet. Korszerű, új munkagépek kerültek beszerzésre. Új, korszerű fűnyí-

rótraktorokkal, fűkaszákkal bővült a szervezet, amik biztosítják a gyorsabb, igényesebb mun-

kavégzést. Ezeket a fejlesztési folyamatokat a jövőben is szeretné folytatni, hogy a későbbiek-

ben külsős munkákat is tudjanak vállalni. Szerencsére ez a folyamat is megindult, ugyanis a 

helyi multinacionális cégekkel szerződést kötöttek síkosságmentesítésre, illetve parkgondo-

zásra. Kiemelné még a zánkai üdülőtábor teljes felújítását is, ami mára sikeresen befejeződött 

és a mai kornak megfelelően tudja fogadni a gyerekeket. Hozzáteszi, hogy a tanuszoda és az 

üdülőtábor további fejlesztésében szívesen közreműködne a gazdasági szervezet. 

 

Börcs Antal köszöni szépen a tájékoztatást. Ismerteti, hogy a bizottság kérdéseket fog feltenni 

a pályázónak. Első kérdés: Köztudott, hogy a BGSZ az önkormányzattal kötött megállapodási 

szerződés alapján végzi a közfeladatait, amelyek közül az egyik legfontosabb a közutak kar-

bantartása. A pályázó szerint egy ilyen feladat elvégzésében mi okozza a legnagyobb problé-

mát. 

 

Szabó Attila tisztázni szeretné, hogy a Szent István utca, a Kossuth utca, a Kanizsai utca és a 

Csákvári út a Magyar Közút fenntartásába tartozik, tehát a karbantartási feladatokat nekik kell 

elvégezni. Mivel ezt sokan nem tudják, ezért ebből szoktak a problémák lenni. Ettől függetlenül 

a BGSZ igyekszik a hozzátartozó útszakaszok karbantartását elvégezni, hogy azzal megköny-

nyítsék a bicskeiek életét. A másik problémát a zártkerti ingatlanoknál lévő útszakaszok jelen-
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tik, mert amíg ezek nincsenek belterületté nyilvánítva, addig ott nem tudnak útépítéseket vé-

gezni. Problémát jelent még az útkarbantartás ott, ahol az esővíz elvezetés nem megoldott. Pró-

bálják úgy orvosolni a problémákat, hogy az mindenki számára megfelelő legyen. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy amennyiben a képviselő-testület őt bízza meg az intézményvezetői 

feladatokkal, mi a legsürgősebb intézkedés, amit meg kellene tennie. 

 

Szabó Attila válaszul közli, hogy a legsürgősebb feladat az M1-es autópálya bővítése miatti 

fás részek kiirtásával járó famennyiség deponálása. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné kérdezi, hogy a tevékenységek végzése során milyen kapacitási ne-

hézségek merülhetnek fel a jelenben, illetve a jövőben. 

 

Szabó Attila válaszul közli, hogy a vízelvezető árkokkal vannak jelenleg nehezebb munkafo-

lyamatban. Ezek az árkok korábban nem voltak megfelelően gondozva. Tisztításukban az idei 

évben tudtak nagyobb lépéseket tenni. A belterületen lévő árok szakaszok takarításához jelen-

leg nincsenek megfelelő eszközeik, bérmunkával tudják ezeket kitakaríttatni. De igyekeznek 

mindent megtenni, hogy árvíz esetén ne legyen probléma. 

 

Csonka István kérdezi, hogy van-e az intézménynek olyan tevékenysége, ami nehézségekbe 

ütközhet, és ha van, mi lehet arra a megoldás. 

 

Szabó Attila válaszul közli, hogy a szociális bérlakások és a költségalapú bérlakások esetében 

a kiköltözés utáni munkálatoknál probléma szokott lenni az, hogy a bérlők nem ismerik a köte-

lezettségeiket. Bízik abban, hogy a részletes tájékoztató kiküldésével a nézeteltérések kiküsz-

öbölhetők lesznek a továbbiakban. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése. Nem lát jelentkezőt, így a meghall-

gatás véget ér. Megkéri Szabó urat, hogy fáradjon ki a teremből. 

 

8:59 órakor Szabó Attila és Vandlikné Lengyel Edit elhagyja a termet. 

 

8:59 órakor Varga József Sándor és Vandlikné Lengyel Edit megérkezik a terembe. 

 

Börcs Antal üdvözli Varga urat a bizottsági ülésen. Kéri a pályázót, hogy a benyújtott pályázati 

anyagából vagy azt kiegészítve emeljen ki olyan részeket, amelyeket fontosnak tart velük meg-

osztani.  

 

Varga József Sándor elmondja, hogy több mint 20 éve dolgozik városüzemeltetés szakterüle-

ten, melynek gyakorlatilag minden területével megismerkedett. Fontosnak tartja a jogszabályok 

betartását. Sárospatakon dolgozott, egészen 2027-ig lett volna szerződése, azonban a választá-

sokat követően közös megegyezéssel eljött Sárospatakról. Az ott eltöltött idő alatt nagy átala-

kítások történtek a közterületeken. A zöldterületeken a virágosított területet másfél-két év alatt 

120%-kal sikerült megnövelni. Kertész lévén a beszerzéseket, a megrendelőket ő intézte, a ki-

ültetéseknél pedig folyamatosan jelen volt. Kezdetben a fasori munkák elhanyagolt állapotban 
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voltak. Természetvédelmi és tájvédelmi szakértőként fák állapotfelmérését is végezte több al-

kalommal Sárospatakon. Mindezek mellett két korszerűtlen műhely felújítását végeztette el. 

Kiemeli, hogy csapatban dolgozik, munkáját a vezetőtársakkal való egyeztetéssel kezdi, azon-

ban a nap nagy részében a dolgozóival együtt a városban végzi munkáját. 

 

Börcs Antal köszöni szépen a tájékoztatást. Ismerteti, hogy a bizottság kérdéseket fog feltenni 

a pályázónak. Első kérdés: Köztudott, hogy a BGSZ az önkormányzattal kötött megállapodási 

szerződés alapján végzi a közfeladatait, melyek közül az egyik legfontosabb a közutak karban-

tartása. A pályázó szerint egy ilyen feladat elvégzésében mi okozza a legnagyobb problémát. 

 

Varga József Sándor válaszul közli, hogy a legnagyobb problémát az okozza, hogy ezek a 

munkálatok rendkívül költségigényesek, főleg a kátyúzás, mert ennél nem mindegy, hogy mi-

lyen technológiát alkalmaznak. Egy erre szakosodott csoport is működött náluk, ami előzetesen 

felmérte a kátyúk állapotát, majd a felmérés alapján végezték el a munkálatokat. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy amennyiben a képviselő-testület őt bízza meg az intézményvezetői 

feladatokkal, mi a legsürgősebb intézkedés, amit meg kellene tennie. 

 

Varga József Sándor válaszul közli, hogy elsőként fontosnak tartja szakmai szempontból fel-

mérni a szakembergárdát és át kell tekinteni a munkaköri leírásokat is. Meg kell nézni azt is, 

hogy az épületek műszaki állapotának ellenőrzését, a kisgépek elektromos felülvizsgálatát el-

végezték-e. Ezt követően fel kell mérni, hogy a település a forgalombiztonsági követelmények-

nek megfelel-e. Fontos még a géppark állapotának felmérése is. Mindig ügyelt arra, hogy a 

gépek műszaki vizsgája rendben legyen. Fontosnak tartja a dolgozókkal való kommunikációt 

és a megfelelő munkakörülmények biztosítását, mert ha valaki emberséges, nem önmagát he-

lyezi előtérbe egy szervezet irányításánál, sokkal eredményesebbé lehet válni. 

 

Iványi Ferenc Tivadarné kérdezi, hogy a tevékenységek végzése során milyen kapacitási ne-

hézségek merülhetnek fel a jelenben, illetve a jövőben. 

 

Varga József Sándor válaszul közli, hogy ehhez ismernie kell a dolgozók szakképzettségét és 

azt, hogy egy adott munkaterületen mekkora létszámban állnak rendelkezésre. Úgy gondolja, 

ha a létszám ugyan nem ideális, de a munkaszervezés kellően hatékony, akkor nagyon sok 

problémát meg lehet oldani. 

 

Csonka István kérdezi, hogy van-e az intézménynek olyan tevékenysége, ami nehézségekbe 

ütközhet, és ha van, mi lehet arra a megoldás. 

 

Varga József Sándor szerint elsősorban az önkormányzattal megkötött szerződés szerinti fel-

adatokat kell ellátni, ami akadályozhatja a vállalkozási tevékenység végzését. Megjegyzi, hogy 

sosem kért a fenntartó önkormányzattól költségvetés kiegészítést. A bevételszerzést is úgy pró-

bálta alakítani, hogy a kötelező feladatellátást ne veszélyeztesse. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy van-e még valakinek kérdése. Nem lát jelentkezőt, így a meghall-

gatás véget ér. Megkéri Varga urat, hogy fáradjon ki a teremből. 
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9:20 órakor Varga József Sándor elhagyja a termet. 

 

Börcs Antal úgy gondolja, hogy a mai meghallgatásra mindegyik pályázó alaposan felkészült. 

Azt tapasztalja, hogy a saját körzete jelentős fejlődéseken ment keresztül, amióta Szabó Attila 

a BGSZ megbízott intézményvezető-helyettese. Láthatóan egyre tisztább és rendezettebb az 

egész város is. Látszik, hogy Attila jelen van Bicske életében. Azt is fontos figyelembe venni, 

hogy a másik három jelentkező nem bicskei lakos és mindannyian viszonylag messziről érkez-

tek. Úgy gondolja, hogy egy ilyen feladat ellátásához tisztában kell lenni a helyi sajátosságok-

kal. A városnak nincs arra ideje, hogy valaki évekig tanulja annak működését. 

 

Csonka István egyetért, hogy mindegyik pályázón látszódott a felkészültségük és a tapaszta-

lataik, amivel sokat hozzátettek a meghallgatáshoz. Hozzáfűzi, hogy Attila válaszaiban egyér-

telműen a napi felkészültséget látja, azt a fajta hozzáállást, amit a lakosság és ők is elvárnak.  

 

Iványi Ferenc Tivadarné elmondja, hogy négy felkészült embert hallgathattak meg, akik tu-

dásukkal gyarapították a már megszerzett tapasztalatokat. Teljes mértékben egyetért az eddig 

elhangzott véleményekkel. Amit Attila eddig Bicskéért tett, az komoly referenciát jelent.  

 

Szabó Bence elmondja, hogy pályázati anyagok áttanulmányozását követően ő egyből Attilát 

tartotta a legesélyesebbnek. Az alkalmazottak ismerik őt és úgy látja, hogy elfogadták és tisz-

telik Attilát, ami szintén egy lényeges szempont és ezt figyelembe kell venniük. Ő is egyetért a 

korábban elhangzott véleményekkel, hogy Attila bármikor elérhető és már sok mindent letett 

az asztalra. 

 

Varga Györgyné egyetért a véleményekkel, hogy a távolság jelenti a legnagyobb problémát a 

többi pályázó esetében. Hangsúlyozni szeretné, hogy az általuk elmondottakból rengeteg ötletet 

lehet meríteni és megvalósítani Bicskén. Úgy gondolja, hogy Attila már nagyon sok mindent 

megvalósított, sok nehézségen keresztülment, ami rengeteg tapasztalást eredményezett. Min-

denképpen őt támogatná. 

 

Bálint Istvánné úgy gondolja, hogy a bizottság nagyon jól összefoglalta a véleményét. Azt 

gondolja, hogy Attila egy igazi kincs Bicskének. Amikor annak idején azt látta, hogy a BGSZ 

nem fog tudni működni, úgy, hogy a korábbi intézményvezető felől nem volt tisztelet sem a 

dolgozói irányába, sem senki felé, akkor jutott el az elhatározásához, hogy Szabó Attilát felkérje 

a BGSZ vezetésére. Úgy látja, hogy ez jó döntésnek bizonyult, mert látszódik a gazdasági szer-

vezet fejlődése. Még bőven van mit fejleszteni, de az alapok jól vannak lefektetve. Attila alá-

zattal végzi a munkáját és a kollégáit partnerként kezeli. Óriási a változás mind emberileg, mind 

a munka szempontjából nézve. Bízik benne, hogy a most elfogadott költségvetés alapján Attila 

még inkább alá tudja majd támasztani alázatát, szorgalmát és lokálpatriotizmusát, amivel 

Bicske minden lakosa csak nyerhet. 

 

9:35 órakor Bálint Istvánné és Takács György elhagyja a termet. 

 

Börcs Antal kérdezi, hogy van-e még egyéb észrevétel Nem lát jelentkezőt. Személyenkénti 

szavazás szükséges. Kéri, hogy aki Gábor Zoltán kinevezésével egyetért, az jelezze. Aki nem-

mel szavaz, jelezze. 
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Jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 0 igen, 5 nem, 0 tartózkodás  

 

A napirendhez tartozó előterjesztés szerinti határozati javaslatot a bizottság Gábor Zoltán ese-

tében nem fogadta el. 

 

Börcs Antal kéri, hogy aki Malatinszky Pál kinevezésével egyetért, az jelezze. Aki nemmel 

szavaz, jelezze. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 0 igen, 5 nem, 0 tartózkodás  

 

A napirendhez tartozó előterjesztés szerinti határozati javaslatot a bizottság Malatinszky Pál 

esetében nem fogadta el. 

 

Börcs Antal kéri, hogy aki Szabó Attila kinevezésével egyetért, az jelezze.  

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás  

 

Az elfogadott döntés: 

A Bizottság 5 igen (egyhangú) szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Város- és Vállalkozásfejlesztés  

Bizottsága 

17/2025. (II.27.) HATÁROZATA 

 

A Bicskei Gazdasági Szervezet intézményvezetőjének kinevezéséről 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testületének Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Bicskei Gazdasági Szervezet intézményvezetőjének kinevezéséről szóló 

határozati javaslatot az alábbiak szerint: 

 

Bicske Város Önkormányzat Képviselő-testülete a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. 

évi XXXIII. törvény (a továbbiakban: Kjt.) 83/A. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében a 

fenntartásában álló Bicskei Gazdasági Szervezet (székhelye: 2060 Bicske, Kossuth u. 60-62.) 

(a továbbiakban: intézmény) vezetésére 

 

1. Szabó Attila, 2060 Bicske, Kodály Zoltán utca 9/A. szám alatti lakost közalkalmazotti 

jogviszonyba, magasabb vezetőként, intézményvezető munkakörbe, 2025. március 1. 

napjával kezdődően 2030. február 28. napjáig szóló határozott időre kinevezi, 
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2. az 1. pont szerinti személy vezetői pótlékát a Kjt. 69. §-ban meghatározott illetmény-

pótlék 500 %-ában állapítja meg. 

 

 

Határidő: 2025. február 28. 

Felelős: polgármester 

 

 

Börcs Antal kéri, hogy aki Varga József Sándor kinevezésével egyetért, az jelezze. Aki nem-

mel szavaz, jelezze. 

 

Jelenlévő bizottsági tagok száma: 5 fő 

A döntéshozatalból kizárt képviselő: nem volt 

A jegyző jogszabálysértésre utaló jelzése: nem volt 

A szavazás számszerű eredménye: 0 igen, 5 nem, 0 tartózkodás  

 

A napirendhez tartozó előterjesztés szerinti határozati javaslatot a bizottság Varga József Sán-

dor esetében nem fogadta el. 

 

Börcs Antal köszöni szépen az együttműködést, az ülést 9 óra 37 perckor bezárja. 

 

  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

Börcs Antal Csonka István 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

elnöke 

Város- és Vállalkozásfejlesztés Bizottság 

jegyzőkönyv hitelesítő 
 


